
Saksprotokoll i utval for miljø og samferdsel - 29.11.2017  
 
I samband med RS 75/17 «Oversendingsforslag frå fylkestinget oktober 2017 - breibanddekning i fylket» 
etter spurde Stein Inge Ryssdal (H) fleire detaljar om breibanddekninga. Klima- og naturressurssjefen 
svarte. 
 
Vedtak 
 
Referatsaker 70-75/17 vart tekne til orientering.  
 


